
TOKULLAR

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 
(Vakıfbank Yanı)  Vakfıkebir / TRABZON

 

0 462 841  05 05 

 www.tokullarmobilya.com

YIL : 20         SAYI: 1002

Kentimizin sakini
değil, sahibi

olalım.

Bu gazete  Basın
Ahlak İlkeleri'ne
uymayı taahhüt

eder.

BüyüklimanBüyükliman
Postası NİSAN

2023 CUMA

05
VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 2,50   (KDV DAHİL)

Vakfıkebir’in İncisi

VAKFIKEBiR 
UYGULAMA OTELi

Tur Organizasyonları
Toplantı Salonu

ü 
ü

ü 
ü

Lüx Odalar
Süit Odalar

Y G UU L R Ai MB AE   K OI

TF

EK

LA iV

Düğün, Nişan, Kına ve Özel Kutlamalar
Rezervasyon

Vakfıkebir Uygulama Oteli vakfikebiruygulamaoteli

Cumhuriyet Mah. No: 14/2-A  Vakfıkebir / TRABZON
0462 841 44 05

vakfikebiruygulamaoteli61@hotmail.com

OKUL : 0462 841 44 00

Ahmet
SEVİNÇ

BEŞİKDÜZÜ İLÇE SINIRI ÇAMLIK SİTESİ ALTI

444 7 264 - 841 30 13 - 841 41 14

> Ahmet KAMBUROĞLU 5'de

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu'nun vizyon projeleri arasında yer alan ve şehrin
marka değerini yükselten Ganita-Faroz Sahil Düzenleme Projesi, görkemli bir törenle hizmete açıldı.

Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, DSİ 221. Şube Müdürü Ahmet Alper Kaya, yüklenici firma
sahibi Adem Tiryaki ile birlikte ilçemizde DSİ tarafından yapılacak yatırımlarla ilgili incelemelerde bulundular. 

MHP'NÝN TÜRKÝYE BÜYÜK
MÝLLET MECLÝSÝNDE

TEMSÝLÝYETÝNÝ GÜÇLENDÝRECEÐÝZ  
Milliyetçi Hareket Partisi Trabzon Milletvekili Adayı MKYK Üyesi Yavuz Tellioğlu, İlçe İlçe,
Mahalle Mahalle Trabzon'da seçim çalışmalarına gece gündüz demeden devam ediyor.  

BÜYÜKÞEHÝR GANÝTA-FAROZ
PROJESÝNÝ ÝFTÝHARLA SUNAR

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

VAKFIKEBIR'IMIZE HAYIRLI OLSUN

akfıkebir Belediye 

VBaşkanı Muhammet 
Balta, DSİ 221. Şube 

Müdürü Ahmet Alper Kaya, 
yüklenici rma sahibi Adem 
Tiryaki ile birlikte ilçemizde 
DSİ tarafından yapılacak 
yatırımlarla ilgili 
incelemelerde bulundular. 

Vakfıkebir İlçe 
Merkezimizdeki Fol Deresi ile 
9 adet yan derede, yer teslimi 
yapılarak çalışmalarına 
başlanılacak 5 adet tersip 
bendi, 2 adet yaya köprüsü, 
4395 metre taşkın kontrol 
yapısı 750 günde 
tamamlanacak.

BÜYÜKLİMAN
KEMALİYE

BAĞLANTI KÖPRÜSÜ

TONYA YOLU
GÜZERGAHI
FOL DERESİ

> Sadık AYDIN 2'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

İYİ Partili Yavuz Aydın:
Ülkemizin çoğu açlık ve
yoksulluk sınırının
altında yaşıyor.

BÖYLE Mİ
ÇAĞ
ATLADIK?
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Ahmet KAMBUROĞLU

“ONBÝNLERLE BULUÞTU”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
Trabzon halkıyla buluştu…
Erdoğan yapılmış ve yapılacak olan 
yatırımları bir bir anlattı ve sinevizyon'dan 
Trabzon halkına izletti…
En önemli projelerinden biri olan ve 
Trabzon halkının yıllardır beklediği, Zigana 
Tünelinin açılışı yapıldı…
Artık Trabzon-Gümüşhane arası bir hayli 
kısalmış oldu…
Sürekli şuna vurgu yaptı; gidilmedik kapı 
bırakılmayacak, 14 Mayıs'a kadar 
gidilmedik hiçbir yer bırakılmayacak, bütün 
partilileri çalışmaya davet etti…
Acaba partililer bu söylenene veya talimata 
uyacaklar mı?
Dargın olan insanlara gidilecek mi?
Yoksa sürekli belirlenen yerlere gidilmeye 
devam mı edilecek?
Vakfıkebir Fol Deresi kenarlarına asılan 
bayraklar doğru mu?
Bütün herkesin parti bayrakları, birbirine 
girmiş durumda…
Görüntü kirliliği de çabası…
Fol deresi üzerinde bulunan ışıklara, parti 
bayraklarının ipi bağlanmış durumda…
Yıllar önce yapılmış olan bu projeye reva 
mıdır?
14 Mayıs 2023'e bir hafta gibi bir zaman 
kaldı…
Siyaset bu son haftada bir hayli daha 
yoğun geçecek…
03 Mayıs 2023 Çarşamba günü 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
04 Mayıs 2023 Perşembe günü Dr. Fatih 
Erbakan, 
10 Mayıs 2023 Çarşamba günü Devlet 
Bahçeli…
Parti Genel Başkanlarının ve Cumhur 
İttifakına katılan Parti başkanlarının 
Trabzon'a ilgisi yoğun…
En son 10 Mayıs günü Devlet Bahçeli 
Trabzon halkıyla buluşacağı belirtiliyor…
Parti Genel Başkanlarının Trabzon'a karşı 
ilgisi yoğunken, il başkanları veya ilçe 
başkanlarının ilgisi de yoğun mu acaba?
************************
On binlerce kişi mitinge akın etti…
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
Trabzon mitingine on binlerce kişi katıldı…
Görünen o ki, Trabzon yine Recep Tayyip 
Erdoğan diyecek gibi görünüyor.
Böyle bir dönemde, böyle bir topluluğu 
toparlayabiliyorsa, halen daha Recep 
Tayyip Erdoğan'ı istiyoruz demektir…
Bazı gerçekler bozulamıyor, Trabzon AK 
Parti'nin kalesi ve olmaya da devam 
ediyor…
10 Mayıs günü Trabzon'a gelecek olan, 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 
mitingi son noktayı koyacak 
düşüncesindeyim…
************************
Ve sonunda…
Vakfıkebir ilçesine bağlı Karadağ Yayla 
yolunu asfalt dökümüne başlanıldı…
Birkaç ay önce Karadağ yayla yolunun 
dökümü konusunda talimatı Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu 
vermişti…
Geçen haftalar da tekrar hatırlatılan yolun 
dökümü işine bu hafta başlanıldı…
Ve sonunda Karadağ Yayla yolunun 
asfaltlanma işi başlamış oldu…
Seçim yatırımına denk getirilen bu yol 
inşallah bitecek…
İnsanlar sürekli olarak bu yolun 
dökülmemesinden şikayetçi idi…
Sonundan bu şikayetleri sonuç verdi ve 
yolun dökümü 03.05.2023 Çarşamba günü 
başlamış oldu…
Vakfıkebir ilçesinin tek yaylası olan ve tek 
yolu yapılmayan yayla yolu olarak 
nitelendirilen yol, artık yapılmaya başladı. 
İnsanlar artık hafta sonları veya bir hava 
almak isteyenler günü birlik rahat rahat 
gidip gelebilecek…
Aracıma bir şey olacak korkusu 
kalmayacak…
Tabi bitirilebilirse…

VAKFIKEBİR'İMİZE HAYIRLI OLSUN
Vakfıkebir Belediye Başkanımız Muhammet Balta, DSİ 221. Şube Müdürü Ahmet Alper Kaya, yüklenici firma
sahibi Adem Tiryaki ile birlikte ilçemizde DSİ tarafından yapılacak yatırımlarla ilgili incelemelerde bulundular. 

V
akfıkebir Belediye 
Başkanımız 
Muhammet Balta, DSİ 

221. Şube Müdürü Ahmet 
Alper Kaya, yüklenici firma 
sahibi Adem Tiryaki ile 
birlikte ilçemizde DSİ 
tarafından yapılacak 
yatırımlarla ilgili 
incelemelerde bulundular. 
Vakfıkebir İlçe 
Merkezimizdeki Fol Deresi 
ile 9 adet yan derede, yer 
teslimi yapılarak 
çalışmalarına başlanılacak 5 
adet tersip bendi, 2 adet 
yaya köprüsü, 4395 metre 
taşkın kontrol yapısı 750 
günde tamamlanacak. 

“VAKFIKEBİR'İMİZE 
HAYIRLI OLSUN”
Yapılacak olan çalışmalarla 
ilgili bilgi veren Vakfıkebir 
Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta, 
“Bölgemizde iklime bağlı 
olarak zaman zaman sel ve 
su taşkınları ile 
karşılaşıyoruz. 
Yaşanabilecek doğal afetlere 
önceden önlem almak 
amacıyla yapılacak olan 
yatırımlara büyük önem 
veriyor ve yakından takip 
ederek ihtiyaçlar 
doğrultusunda 
gerçekleşmesi için taleplerde 
bulunuyoruz. Bu 

gayretlerimizin karşılığını da 
alıyoruz. DSİ tarafından ilçe 
merkezimizden geçen Fol 
Deresi ve 9 yan dere 
üzerinde yapılacak yeni 
yatırımların yer teslimi 
yapıldı, çalışmalar başlıyor. 
Sözleşme bedeli 33 milyon 
853 bin TL olan yeni iş 
kapsamında 5 adet tersip 
bendi, 1813 metre 
betonarme U kanal, 1453 
metre beton ağırlık duvar, 
601 metre kargir duvar, 527 
dere yatağı kaplama, 177 
adet kaskat, 6 adet menfez 
ve 2 adet yaya köprüsü 

yapılacak.  İmalatlar Fol 
Deremiz ile 9 adet yan 
derede yapılacak ve en geç 
750 günde tamamlanacak. 
Böyle önemli bir yatırımın 
ilçemize gelmesini sağlayan 

Başta Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
olmak üzere, Tarım ve 
Orman Bakanımız Sayın 
Prof. Dr. Vahit Kirişci'ye, 
TBMM Çevre Komisyonu 
Başkanı, AK Parti Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, AK Parti 
Trabzon Milletvekillerimiz 
Adnan Günnar'a, Bahar 
Ayvazoğlu'na, Salih Cora'ya, 
DSİ Genel Müdürü Prof. Dr. 
Lütfi Akca'ya, DSİ 22. Bölge 
Müdürü Cengiz Han 
Kılıçaslan'a ve emeği geçen 
herkese ilçem adına 
teşekkür ediyorum. 
Vakfıkebir'imize hayırlı olsun” 

dedi.
 AK Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun ise, 
Vakfıkebir'e hizmet etmek 
için yoğun bir gayretle 
çalıştıklarını belirterek, 
“İlçemize hem kamu hem 
yerel anlamda çok önemli 
hizmetler almaya devam 
ediyor. Fol Deremiz ve yan 
dereler üzerinde yapılacak 
olan 5 adet tersip bendi, 2 
adet yaya köprüsü, 4395 
metre taşkın kontrol yapısı 
inşa çalışmaları başlıyor. 
Vakfıkebirimize 33 milyon 
853 bin TL'lik yeni bir yatırım 
daha gelmiş oldu. Hayırlı, 
uğurlu olsun” dedi.
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BÖYLE Mİ ÇAĞ ATLADIK?

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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Alper Özkan KARAGÖL

İ
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 
adayı Yavuz Aydın, İşçi 
Bayramında Fatih, 

İpekyolu, Bağkur, Demirkıran 
ve Büyük Sanayi Sitelerini 
ziyaret etti, sanayi 
çalışanlarının sıkıntılarını 
dinledi. Trabzon Madeni İşler 
ve Makine Sanatkarlar 
Odasını ziyaret ederek 
Başkan Mustafa Pehlivan ve 
Yönetim Kurulu üyeleriyle 
sohbet eden Aydın, “Sorunlar 
ve çözüm yolları konusunda 
net projeleri var zaten. Bize 

düşen destek olmak, biz de 
onu yapacağız” dedi.
“YOKSULLUK SINIRI 33 
BİN TL”
İşçilerin büyük sıkıntılar 
yaşadığının altını çizen İYİ 
Partili Aydın, “Asgari ücret 
kanayan yara. Emekçinin 
yüzde 60'tan fazlası asgari 
ücret alıyor. Türk-İş'in nisan 
ayı verilerine göre 4 kişilik 
ailenin aylık gıda 
harcamalarını kapsayan açlık 
sınırı 10 bin 135 lira, 
yoksulluk sınırı ise 33 bin lira 

oldu.Ülkemizin çoğu bu 
sınırların altında. Böyle mi 
çağ atladık? Böyle mi 
ekonomide uçtuk, böyle mi 
bizi kıskanıyorlar? Bina ve yol 
yapmak tabi ki çok önemli 
ama insanın önce karnının 
doyması gerekir. Nüfusun 
yüzde 5'inin yüzlerce kat fazla 
geliri ile asgari ücreti bir 
torbaya atıp oranlama 
yaparak halkı yanıltan 
rakamlar çıkarıyorlar. 
Bunların mutfaktaki 
durumdan gerçekten 
haberleri yok ya da üç 
maymunu oynuyorlar” diye 
konuştu.
“KORKUNÇ İTİRAF”
“Emekçi sınıfı kuyruklarda 
bekliyor, en ucuz besinleri 
tüketiyor” diyen İYİ Partili 
Yavuz Aydın, şunları söyledi: 
“ Maliye Bakanı daha bir yıl 
önce 'Türk Lirası en düşük 
durumda, daha ineceği bir yer 
yok' diye başarısızlıklarını 
korkunç bir itirafla anlatmıştı. 
Ama onu da geçtiler, dibin 
dibi oldu. O zaman Dolar 16 

liraydı mesela. Et alan aile 
sayısından haberdar mı 
bunlar? Süt kaç lira oldu, 
yumurtanın, sebzenin 
fiyatlarını biliyorlar mı 
gerçekten!  Kira artışını 
çözeceklerdi, yüzde 25 ile 
güya kısıtladılar, yüzde 200 
artış yapanları biliyorlar mı? 
Ne yazık ki yandaşları ve 
diğer refah içindeki küçük 
kesim bu ifadeleri anlamaz, 
önemsemez” dedi.
“EMEKLİYE BİRDEN PARA 
BULDULAR!”
Yavuz Aydın, “Yıllarca 
emekli maaşlarının 
yetersiz olduğunu söyledik. 
Ama saraylar, uçaklar, 
makam araçları, 
yandaşların 
masrafları derken 
kaynak 
ayırmadılar! 
Sonra 
Kahramanmaraş 
merkezli deprem 
oldu. Daha önce para 
bulamayanlar, 
ekonomiyi de felç eden 

depremden sonra birden para 
buldular, emekli maaşını 7 bin 
500 TL'ye 
çıkardılar.Milletimize dokunan 
hamleleri elbette olumlu 
karşılarız. Ama yıllarca açlığa 
mahkum edip seçim 
yaklaşınca emekliyi, dar 
gelirliyi hatırlıyor olmaları 
samimiyetsizliktir” dedi.

BÜYÜKLİMAN
KEMALİYE

BAĞLANTI KÖPRÜSÜ

TONYA YOLU
GÜZERGAHI
FOL DERESİ

İYİ Partili Yavuz Aydın: Ülkemizin çoğu açlık ve yoksulluk sınırının altında yaşıyor.

2023 YILI 1. OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI YAPILDI
Doğu Karadeniz Belediyeler Birliği 2023 yılı 1. Olağan Meclis Toplantısı yapıldı. 5355 sayılı Mahalli İdare Birlikleri
Kanununun 11. Maddesi ve Birlik Tüzüğü'nün 13. Maddesi gereğince, birliğin 2023 yılı 1. Olağan meclis toplantısı yapıldı. 

T
rabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun 

başkanlığında Saygı duruşu 
ve İstiklal Marşının okunması 
ile başlayan Birlik Meclis 
Toplantısı, öncelikle 
gündemde yer alan “Birli 
Encümen Üyeleri, Plan ve 
Bütçe Komisyonu Üyeleri ve 
Denetim Komisyonu 

Üyelerinin Seçimi” 
gerçekleştirildi. 
“YENİ ÜYELER 
BELİRLENDİ”
Yapılan Seçim sonucunda; 
Birlik Encümen Üyeliğine, 
Gümüşhane Belediye 
Başkanı Ercan Çimen, 
Bayburt Belediye Başkanı 
Hükmü Pekmezci, Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 

Şenlikoğlu, Ortahisar 
Belediye Başkanı Av. Ahmet 
metin Genç, Arhavi Belediye 
Başkanı Vasfi Kurdoğlu, 
İyidere Belediye Başkanı 
Saffet Mete ve Arsin Belediye 
Başkanı Muhammet Salih 
Gürsoy seçildi. Birlik Plan ve 
Bütçe Komisyonuna da 
Özkürtün Belediye Başkanı 
Yakup Turgut, Arzularkabaköy 
Belediye Başkanı Çetin Rıza 
Tanış ve Tonya Belediyesi 
Meclis Üyesi Ahmet Seyit 
Alışkan seçildi. Birlik Denetim 
Komisyonuna da Gümüşhane 
Belediyesi Meclis Üyesi Ali 
Şişman, Ortahisar Belediyesi 
Meclis Üyesi Ümit Akbaytürk, 

Dernekpazarı Belediyesi 
Meclis Üyesi Murat Yıldırım, 
Piraziz Belediyesi Meclis 
Üyesi Hayri Çatal ve Torul 
Belediyesi Meclis Üyesi 
Dursun Baydar seçildiler. 
Yapılan seçimlerin ardından 
gündemin diğer maddesi; “ 
Üyeliğe kabul ve Tüzük 
değişikliği”, “2022 Yılı Faaliyet 
Raporu” nun Birlik Genel 

Sekreteri Mehmet Şentürk 
tarafından okunmasından 
sonra yapılan oylamada, 
2022 yılı faaliyet raporu 
oybirliği ile kabul edildi. “2022 
Yılı Kesin Hesabı” 
görüşülerek oybirliği ile kabul 
edildi. Gündemin son 
maddesi Dilek ve Temenniler 
ile Birlik Meclis Toplantısı 
sona erdi.
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Evlendikten sonra Hangi 
Soyadı Kullanılacak?  
Kadının evlenmeden önceki 
soyadını evlendikten sonra da 
kullanmasına izin 
verilmemesinin hak ihlaline yol 
açtığı ileri sürülmek suretiyle 
AİHM ve Anayasa 
Mahkemesine birçok bireysel 
başvuru yapılmıştır. Başvurular 
sonucunda Anayasa 
Mahkemesi, 22/2/2023 tarihinde 
E.2022/155 numaralı dosyada, 
22/11/2001 tarihli ve 4721 sayılı 
Türk Medeni Kanunu'nun 187. 
maddesinin birinci cümlesinin 
anayasaya aykırı olduğuna ve 
iptaline karar vermiştir. Bu yasa 
metni 28.01.2024 tarihinde 
yürürlükten kalkacaktır.
“III. Kadının soyadı
Madde 187- Kadın, 
evlenmekle kocasının 
soyadını alır; ancak 
evlendirme memuruna veya 
daha sonra nüfus idaresine 
yapacağı yazılı başvuruyla 
kocasının soyadı önünde 
önceki soyadını da 
kullanabilir. Daha önce iki 
soyadı kullanan kadın, bu 
haktan sadece bir soyadı için 
yararlanabilir.”şeklindedir. Bu 
yasa maddesinin ilk cümlesi 
Anayasa Mahkemesinin kararı 
ile iptal edilmiştir. 

Başvuru Gerekçesi
Başvuru kararında özetle; 
soyadının kadının kimliği ile 
kişiliğinin bir parçasını 
oluşturduğu, itiraz konusu 
kuralla kadının evlenmeden 
önceki soyadını kullanma 
hakkına getirilen sınırlamanın 
meşru bir amacının 
bulunmadığı, erkeğin doğumla 
kazandığı soyadını ömrü 
boyunca kullanması mümkün 
iken aynı hakkın kadına 
tanınmamasının eşitlik ilkesiyle 
bağdaşmadığı, Avrupa İnsan 
Hakları Mahkemesinin (AİHM) 
söz konusu farklı muamele 
nedeniyle ihlal kararları verdiği, 
ayrıca bireysel başvuru 
alanında Anayasa 
Mahkemesince verilen ihlal 
kararlarının da bulunduğu ancak 
değiştirilmeyen kuralın idare 
tarafından uygulanmaya devam 
edildiği, bu durumun ise 
Anayasa Mahkemesi 
kararlarının bağlayıcılığı ilkesini 
ihlal ettiği belirtilerek  kuralın 
Anayasa'ya aykırı olduğu ileri 
sürülmüştür.
Mahkemenin Değerlendirmesi
Anayasa'nın 10. maddesinde 
“Herkes, dil, ırk, renk, cinsiyet, 
siyasî düşünce, felsefî inanç, 
din, mezhep ve benzeri 
sebeplerle ayırım 

gözetilmeksizin kanun önünde 
eşittir.Kadınlar ve erkekler eşit 
haklara sahiptir. Devlet, bu 
eşitliğin yaşama geçmesini 
sağlamakla yükümlüdür. Bu 
maksatla alınacak tedbirler 
eşitlik ilkesine aykırı olarak 
yorumlanamaz.Çocuklar, 
yaşlılar, özürlüler, harp ve vazife 

şehitlerinin dul ve yetimleri ile 
malul ve gaziler için alınacak 
tedbirler eşitlik ilkesine aykırı 
sayılmaz.Hiçbir kişiye, aileye, 
zümreye veya sınıfa imtiyaz 
tanınamaz.Devlet organları ve 
idare makamları bütün 
işlemlerinde kanun önünde 
eşitlik ilkesine uygun olarak 
hareket etmek zorundadırlar.” 
denilmiştir.
Kişiliğin bir parçası olan 
soyadını taşımak yalnızca bir 
yükümlülük değil aynı zamanda 
Anayasa'nın 20. maddesi 
kapsamında bir hak 

niteliğindedir. Nitekim AİHM de 
anılan hakkın Avrupa İnsan 
Hakları Sözleşmesi'nin 8. 
maddesi kapsamında yer 
aldığını kabul etmiştir. Süreç 
içerisinde yapılan anayasal 
değişikliklerle hem kanun 
önünde eşitlik ilkesinin hayata 
geçirildiğinden söz edilebilmesi 

için kadın ve erkek eşitliğinin 
tam anlamıyla sağlanması 
gerektiği güçlü bir biçimde 
vurgulanmış hem de anayasa 
koyucunun eşitlik ilkesinin eşler 
arasındaki görünümüne verdiği 
önem açık bir şekilde ortaya 
konulmuştur. Bu itibarla 
evlenmeden önceki soyadının 
evlendikten sonra da 
kullanılması yönünden kadın ile 
erkeğin karşılaştırmaya müsait 
şekilde benzer durumda 
bulundukları sonucuna 
ula”şılmıştır. Erkek evlenmeden 
önceki soyadını evlendikten 

sonra da tek başına 
kullanabildiği hâlde kuralla 
kadının evlenmeden önceki 
soyadını evlendikten sonra 
ancak kocasının soyadının 
önünde kullanabileceği 
öngörüldüğünden 
karşılaştırmaya müsait şekilde 
benzer durumda olan eşler 
arasında cinsiyet temelinde 
farklı muamelenin yapıldığı açık 
kabul edilmiştir. 
Ayrıca kadının evlendikten 
sonra kocasının soyadını 
almasının ailenin ortak bir 
soyadına sahip olmasını 
mümkün kılan tek seçenek 
olmadığı açıktır. Bu bağlamda 
eşlere içlerinden birinin soyadını 
veya bunun dışında bir adı ortak 
soyadı olarak belirleme 
imkânının tanınması ya da ortak 
soyadının eşlerin evlenmeden 
önceki soyadlarının birleşimden 
oluşacağının öngörülmesi de 
mümkündür. Kaldı ki ortak 
soyadının aile bağlarını 
korumanın zorunlu unsuru 
olduğunun, bu manada eşlerin 
ortak soyadı taşımamaları 
hâlinde aile bağlarının hiçbir 
şekilde korunamayacağının 
söylenmesi de zordur. Buna 
göre aile bağlarının korunup 
güçlendirilmesi amacının da 
kuralla öngörülen farklı 

muamelenin makul nedeni 
olarak kabul edilmesi mümkün 
değildir.
Bu değerlendirmeler ışığında, 
evlenmeden önceki soyadının 
evlendikten sonra da tek başına 
kullanılması bağlamında kadın 
ve erkek arasında kuralla 
öngörülen farklı muamelenin 
eşitlik ilkesini ihlal ettiği 
sonucuna ulaşılmıştır.
Anayasa Mahkemesi açıklanan 
gerekçelerle kuralın Anayasa'ya 
aykırı olduğuna ve iptaline; 
kararın Resmî Gazete 'de 
yayımlanmasından başlayarak 
dokuz ay sonra yürürlüğe 
girmesine oybirliğiylekarar 
vermiştir. 
Anayasa Mahkemesi bu 
kararla birlikte kadının soyadı 
hakkı üzerinden 'Ortak Soyad' 
kavramını oluşturmuştur. 
Kararda yapılan 
yönlendirmeye göre evlenen 
kişilerin tıpkı çocuklarına 
verecekleri ismi seçtikleri gibi 
kendi soyadlarını da 
seçebilme imkanının 
tanınması gerektiğini 
belirtmiştir.
Bu süreçte TBMM tarafından bu 
karar ışığında yasal boşluğun 
giderilmesi gerekmektedir. Nasıl 
giderileceğini bu süreçte hep 
birlikte göreceğiz.

“Evlend�kten Sonra
Hang� Soyadı
Kullanılacak”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

avukatgurbuzkamburoglu
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avgurbuz@gurbuzkamburoglu.av.tr

MHP'NİN TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİNDE
TEMSİLİYETİNİ GÜÇLENDİRECEĞİZ  

Milliyetçi Hareket Partisi Trabzon Milletvekili Adayı MKYK Üyesi Yavuz Tellioğlu İlçe İlçe,
Mahalle Mahalle Trabzon'da seçim çalışmalarına gece gündüz demeden devam ediyor.  

M
HP Trabzon Milletvekili 
Adayı Yavuz Tellioğlu 
sabahın ilk ışıkları ile 

başladığı seçim çalışmalarına 
gece programları ile 
sonuçlandırıyor. MHP Trabzon 
Milletvekili adayı Tellioğlu'nun 

gitmediği mahalle sokak 
kalmayacak.  Milletvekili Adayı 
Tellioğlu Trabzon'un Vakfıkebir 
ilçesinde MHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Orhan Burhan Baltürk 
programı dahilinde MHP'nin 
Trabzon'dan bir diğer Milletvekili 

Adayı Murat Aksoy ve ilçe 
yönetim kurulu üyeleri ile birlikte 
çalışmalara devam ediyorlar.  
MHP'nin gülen yüzü Trabzon 
Milletvekili Adayı Yavuz Tellioğlu 
ilk günkü heyecan ve aşkla 14 
Mayıs akşamına kadar söz 

verdiğimiz gibi canımız kadar 
sevdiğimiz MHP ve onun lideri 
Devlet Bahçeli'ye olan 
sadakatımızı tüm halkımız 
yakından görecektir. İnşallah 14 
Mayıs akşamı ipi göğüsleyerek 
Trabzon'u Ankara'da TBMM'de 
temsil etmek için halkımızdan 
vize alacağız dedi. 
“MHP'NİN TÜRKİYE BÜYÜK 
MİLLET MECLİSİNDE 
TEMSİLİYETİNİ 
GÜÇLENDİRECEĞİZ”  
14 Mayıs seçimlerinden 
MHP'den Milletvekili Adayı 
gösterilen Yavuz Tellioğlu ve bir 
diğer Aday Murat Aksoy 
Vakfıkebir İlçesinde sıkılmamış 
esnaf eli bırakmadılar. 
Vakfıkebir İlçesinde Esnaf 
ziyaretlerinin yanı sıra 

muhtarlarla da bir araya 
geldiler. MHP Milletvekili Yavuz 
Tellioğlu vatandaşlardan oyunu 
isterken ilk olarak "hep birlikte 
inşallah 14 Mayıstaki seçimde 
önce Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ı ilk 

turda seçtirerek ülkemizi başsız 
koymayacağız daha sonra 
oyumuzu Üç Hilallin olduğu 
yere vurarak MHP'nin Türkiye 
Büyük Millet Meclisinde 
temsiliyetini güçlendireceğiz 
dedi."

BAŞKAN EKİM'DEN DEV PROJEYE TEŞEKKÜR
Ulaşımda devrim olabilecek nitelikteki Güney Çevre Yolu'nunun temeli 1 Mayıs 2023'te Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu'nun teşrifleriyle Akçaabat Mersin Mahallesi'nde atıldı. 

G
üney Çevre Yolu'nun 
temel atma törenine 
Ulaştırma ve Altyapı 

Bakanı Trabzon Milletvekili 
Adayı Adil Karaismailoğlu'nun 
yanı sıra Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, AK Parti Trabzon 
Milletvekilleri, önceki dönem 
Bakanlar, AK Parti Trabzon 
Milletvekili adayları, AK Parti 
Trabzon İl Başkanı Sezgin 

Mumcu, MHP İl Başkanı Ömer 
Ayar, Akçaabat Kaymakamı 
Ramazan Kurtyemez, 
Akçaabat Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, kurum ve 
kuruluşların daire amirleri, 
Siyasi Partilerin İlçe Başkanları 
ve yönetimleri, STK 
Temsilcileri, İlçe Belediye 
Başkanlarıve çok sayıda daire 
amirleri ile vatandaşlar katıldı. 
“KESİNTİSİZ BİR ULAŞIM 
SAĞLANACAK”

Trafiği ve ulaşımı sadece 
Akçaabat'ta değil Trabzon 
genelinde rahatlatacak olan 
mega proje için duygu ve 
düşüncelerini dile getiren 
Akçaabat Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, Güney 
Çevre Yolu'nun yapımının 
tamamlanmasıyla hızlı ve 
kesintisiz bir ulaşım 
sağlanacağını söyledi. Başkan 
Ekim, “Karayolu ile şehrimize 
gelenler Mersin Mahallemizden 

Güney Çevre Yolu'na giriş 
yapacak ve kesintisiz bir 
şekilde Trabzon'un Arsin 
İlçesi'ne kadar ulaşabilecek. 
Toplamda 43 kilometre 
uzunluğunda olacak olan 
Güney Çevre Yolu'nun 
Akçaabat Mersin 
Mahallesi'nden başlayan 1. 
Etabı 16 kilometre olacak.31 
metre genişliğindeki 3 gidiş 3 
geliş şeritli yolda 7 tünel ve 7 
viyadük yer alacak. Ayrıca 
İnşaatı devam eden ve sonuna 
doğru yaklaştığımız Pulathane 
Bulvarının da kavşak noktaları 
tamamlandığında ve bulvarda 
da kesintisiz ulaşım 
sağlandığında şehir içi 
trafiğimiz %40 rahatlamış 
olacaktır. Ulaşım konusunda 
Akçaabat'a müjde olarak 
duyurduğunuz hafif raylı 
sistemin de tamamlanmasıyla 
inşallah Akçaabat'ımızın ulaşım 
ve trafik diye bir sorunu 
kalmayacaktır.  Her alanda 
olduğu gibi ulaşım konusunda 

hizmet ve eser siyaseti düsturu 
ile ilçemize kazandırılan bütün 
yatırımlar ve çalışmalar için, 
başta Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan olmak 
üzere, Bakanlarımıza, 
Milletvekillerimize, Valimize, 
Trabzon Büyükşehir Belediye 

Başkanımıza, bürokratlarımıza 
ve emeği geçen herkese 
şahsım ve ilçem adına 
teşekkür ediyorum.Ülkemiz, 
Trabzon'umuz, Akçaabat'ımız 
her gün gelişmeye, ilerlemeye, 
öncü olmaya emin adımlarla 
koşuyor.” Dedi.
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BAŞKAN MUMCU, “YATIRIMLARIMIZ
HIZ KESMEDEN DEVAM EDİYOR”
Trabzon'un yoğun siyasi gündeminde yapılan yatırımlar ve planlanan projelerle alakalı bilgi veren AK Parti İl Başkanı
Dr. Sezgin Mumcu, “Trabzonumuz için, hemşehrilerimiz için hiç durmadan çalışacağız dedik. Sözümüzü tutuyor ve her geçen
gün yeni bir açılışla, yeni bir temel atma töreniyle sözlerimizin fiiliyata dökülmüş halleriyle milletimizin karşısına çıkıyoruz” dedi. 

“AK PARTİ KAZANIMLARI 
BİTMEZ”
Kazanımları kaybetmemenin 
önemini vurgulayan İl Başkanı 
Dr. Mumcu, “Kanuni bulvarının 
bir kısmını oluşturan Çatak-
Erdoğdu ve Bahçeçik-
Yenicuma bağlantılarını 
tamamlayarak zaman alacak 
bir projeyi 
Cumhurbaşkanımızın verdiği 
önemle son aşamasına 
yaklaştırdık. Hizmete aldığımız 
18 kilometrelik bağlantı yolu 
yeterli değil, Güney Çevre 
Yolu'nun 43 kilometrelik 
projesini tamamladık. 
Mersin'de 1 Mayıs'ta temelini 
hep birlikte atacağız. Trabzon 
için çok önemli yol en kısa 
zamanda bitirmek için 
hemşehrilerimizden ve 
milletimizden alacağımız 
destekle takipçisi olacağız. 
Demiryolu yatırımı, hafif raylı, 
havalimanı... Kısa zamanda 
bunların bir hayal olmadığını 
ve AK Parti'nin söylediğini 
milletine her daim 
kazandırdığını yeniden 

göstereceğiz” dedi. 
“BİZİM ESERLERİMİZ 
KONUŞUR”
AK Partili Mumcu, “Bu Sene 
Hem Açılış Hem de Temel 
Atma senesi. Hayal bile 
edilemeyen projelerin birini 
bitirip diğerinin açılışını 
gerçekleştiriyoruz. Çünkü biz 
AK Parti'yiz. AK Parti 
hükümetleri çok konuşmaz, 
icraat yapar. Bizim eserlerimiz 
konuşur” ifadelerini kullandı. 
KARADENİZ'DE TEK: 
TRABZON ET KOMBİNASI
Tarım ve Orman Bakanı Vahit 
Kirişci, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı ve Trabzon Milletvekili 
adayı Adil Karaismailoğlu'nun 
katılımlarıyla Karadeniz 
bölgesinde tek olma özelliğini 
taşıyan Trabzon Et 
Kombinası'nın açılışı 
gerçekleştirildi. Konunun yakın 
takipçisi olan ve Kombina 
Müdürüyle iletişim halinde olan 
İl Başkanı Dr. Mumcu, “21 
yılda tarım ve hayvancılığa 
817 milyar liralık destek verdik. 
Bölgemizde 550 bin civarında 

büyükbaş, 845 bin civarında 
da küçükbaş hayvan mevcut. 
Bunlara 2002 yılında verilen 
toplam destek miktarı 1 milyon 
275 bin liraydı. Bugün 120 
milyon 750 bine ulaştı. Biz 
Trabzon'da sadece çay ve 
fındığın değil aynı zamanda 
hayvancılığın da gelişmesi bu 
küresel pazarda yer edinebilir 
bir hale gelmesi için 
çabalıyoruz. Küçük değil 
büyük, bugünü değil yarını 
düşünüyoruz” dedi. 
“YILDA 100 MİLYON TL'LİK 
TASARRUF SAĞLAYACAK”

AK Parti'de hizmet ve eser 
fırtınası esmeye devam ediyor. 
Akoluk İçmesuyu Arıtma 
Tesisi'nin açılışına katılan İl 
Başkanı Dr. Sezgin Mumcu, 
“235 metre kotunda 41 bin 
metrekare alan üzerine kurulu 
tesisimiz Trabzon Büyükşehir 
Belediyemize yılda 100 Milyon 
tl'lik elektrik tasarrufu 
sağlayacak. Tüm gücümüzle 
hedefini en yükseğe dikmiş bir 
Türkiye'yi inşa etmeye devam 
edeceğiz. Türkiye Yüzyılı 
demek AK Parti demektir” 
ifadeleriyle sözlerini noktaladı.

akfıkebir Veteranlar Futbol 

VTakımı lig şampiyonluğu ve 
bölge şampiyonluğunun 

ardından Türkiye Şampiyonasına 
katılmak üzere seyahat ettiği 
Alanya yolunda Çorum ilinde mola 
verdiği sırada tanışma fırsatı 
buldukları Yeniden Refah Partisi 1. 
Sıra Çorum Milletvekili Adayı 
Yakup Taş'dan kafilemize büyük 
jest geldi. 
“TEŞEKKÜR EDİYORUZ SAYIN 
VEKİLİM”
Vakfıkebir takım yöneticileri 
tarafından konu hakkında yapılan 
açıklamada; “Vakfıkebir 
İlçemizden Alanya'ya seyahat 
ederken Çorum ilinde verdiğimiz 
molada tanıma fırsatı bulduğumuz 
YENİDEN REFAH PARTİSİ 
Çorum 1. Sıra Milletvekili Adayı 

Sayın Yakup Taş beyefendi bizi 
yemeğe davet etti. Bizde 
yolumuzun uzun olduğunu 
söyleyince, dönüşte muhakkak 
Vakfıkebirli hemşerilerimizi 
ağırlamak istiyorum dedi. Bizde 
Alanya dönüşü kıymetli milletvekili 
adayımız Yakup Taş beyefendinin 
konuğu olduk. İl ve ilçe 
başkalarının yanı sıra yönetim 
kurulu arkadaşları ile birlikte bizi 
misafir eden Yeniden Refah Partisi 
Çorum Milletvekili Adayı Yakup 
Taş Bey'e ve il teşkilatına takım 
arkadaşlarımız adına teşekkür 
ediyoruz. Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Sayın Muhammet 
Balta ile de kendilerini canlı olarak 
görüştürdük. Başkanımız nazik 
davranışları için kendilerine 
teşekkür etti.

MİLLETVEKİLİ ADAYI
YAKUP TAŞ'A TEŞEKKÜR
Alanya'da düzenlenen Türkiye Şampiyonası sonrası Vakfıkebir'e
dönmek üzere yola çıkan Vakfıkebir Takımını Çorum'da
misafir eden Milletvekili Adayı Yakup Taş'a teşekkür ediyoruz.  
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BÜYÜKŞEHİR GANİTA-FAROZ PROJESİNİ İFTİHARLA SUNAR
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu'nun vizyon projeleri arasında yer alan ve şehrin marka değerini yükselten Ganita-Faroz Sahil Düzenleme Projesi, görkemli bir törenle hizmete açıldı.

K
endisini en çok 
heyecanlandıran proje 
olan Ganita-Faroz Sahil 

Düzenleme Projesi'ni 
hemşehrilerinin hizmetine 
sunmaktan büyük mutluluk 
duyduğunu belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi; bütünüyle 
yenilenen, estetik dokunuşlarla 
daha da güzelleşen, 
çocukluğumuzun, gençliğimizin 
Ganitasını iftiharla sunar” dedi. 
2023'ü açılış senesi ilan eden 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
vizyon projelerini birbiri ardına 
hizmete açıyor. Cumartesi günü 
bölgenin ilk ve tek Kadın 
Yaşam ve İstihdam Merkezi'ni 
tüm kadınların istifadesine 
sunan Başkan Zorluoğlu, bu 
akşam da muhteşem bir törenle 
Ganita-Faroz Sahil Düzenleme 
Projesi'nin açılışını 
gerçekleştirdi. Geçtiğimiz 
aylarda Ganita-Faroz'u mayıs 
ayı içerisinde açacaklarını 
açıklayan Başkan Zorluoğlu, 
hemşehrilerini söz verdiği 
tarihten de önce denizle 
buluşturdu. Başkan 
Zorluoğlu'nun ev sahipliğinde, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Adil Karaismailoğlu'nun 
teşrifiyle gerçekleştirilen açılış 
törenine; Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu, eski Bakan Mehmet 
Cahit Turhan, Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Atilla 
Ataman, AK Parti Milletvekilleri 
Muhammet Balta, Salih Cora 
ve Bahar Ayvazoğlu ile 
Milletvekili adayları Mustafa 
Şen, Yılmaz Büyükaydın, Vehbi 
Koç, Meryem Sürmen, Zafer 
Ofluoğlu, AK Parti İl Başkanı 
Sezgin Mumcu, MHP İl Başkanı 

Ömer Ayar ve sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri katıldı. 
Görkemli açılış törenine 
Trabzon halkı ise adeta akın 
etti.  Açılışa katılan binlerce 
vatandaşa Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi tarafından balık-
ekmek ikram edildi.  
“BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
SEVGİ SELİ”
Ganita-Faroz Projesi'nin açılış 
programına katılan binlerce 
vatandaş, Başkan Zorluoğlu'na 
yoğun ilgi gösterdi. Sevgi seli 
karşısında büyük mutluluk 
yaşayan Başkan Zorluoğlu, 
hemşehrileriyle hem sohbet etti 
hem de hatıra fotoğrafı çektirdi. 
Ganita'nın son hali karşısında 
gözlerine inanamadıklarını dile 
getiren Trabzon halkı, Başkan 
Zorluoğlu'na teşekkür üstüne 
teşekkür ettiler.
“TRABZONLULAR YENİDEN 
ŞEHRİN KALBİNDE 
BULUŞACAK”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, açılış 
töreninde yaptığı konuşmada 
çok heyecanlı olduğunu 
belirterek, “Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi bütünüyle yenilenen, 
estetik dokunuşlarla daha da 
güzelleşen, çocukluğumuzun 
gençliğimizin Ganitasını iftiharla 
sunar. Trabzon'u, Trabzonlu 
hemşehrilerimizi şehrin 
kalbinde yeniden buluşturan bu 
muhteşem eserin açılışına hoş 
geldiniz, şeref verdiniz. 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
sözünü verdiğimiz bir projeyi 
daha yerine getirmenin 
huzurunu, mutluluğunu ve 
heyecanını yaşıyoruz. 
Şehrimize, şehrimin güzel 
insanlarına hayırlı uğurlu olsun” 
dedi.   
“HER YAŞTAN İNSANIMIZA 
HİTAP EDECEK”
Ganita'nın Trabzon için 
herhangi bir yer olmadığını da 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Ganita yüreği sevgiyle, aşkla, 
dostlukla, sanatla, şiirle çarpan, 
binlerce kişide iz bırakmış bir 
mekânın adıdır. Ganita sıkı 
müdavimleri olan bir yerdir. 
Trabzon'da gün batımının daha 
güzel yaşanabileceği 
Ganita'dan başka bir yer yoktur. 

Bir süredir şehre biraz küskün 
olan, binlerce yıldır burada 
bozulmadan kalan tek koy, 
falez, mağara ve tabii ki tombul 
kaya, artık bugünden itibaren 
şehri sevgiyle ve coşkuyla 
selamlayacak. Yenilenen 
yüzüyle Ganita'nın bugünkü 
haline getirilmesi epey bir 
gayretle ortaya çıktı. Burada 
yürüyüş ve bisiklet yolları, 
iskeleler, seyir terasları, 
kafeteryalar, çocuklarımıza, 
gençlerimize hizmet edecek 
oyun alanlarıyla burası her 
yaştan insanımıza hitap 
edecek. Ayrıca bir turizm şehri 
olan Trabzon için yeni bir 
destinasyon olacaktır” diye 
konuştu.   
“HEDEFİMİZ YOMRA'DAN 
AKÇAABAT'A KESİNTİSİZ 
SAHİL DÜZENLEMESİ”
Ganita'nın Yomra'dan 
Akçaabat'a kadar bütünleşik bir 
sahil oluşturma projelerinin 

önemli bir parçası olduğunu da 
dile getiren Başkan Zorluoğlu, 
“Geçen yıl Yalıncak'ta çok 
güzel bir sahil düzenlemesi 
yaptık. Çok beğenildi, çok 
rağbet gördü. Bu sene de 
Ganita'da 3 kilometrelik bu 
sahil düzenlemesini yine 
kıymetli hemşehrilerimizin 
hizmetine sunuyoruz. Diğer 
tarafta da Akçaabat'ta 
Söğütlü'de çok hummalı bir 
çalışma devam ediyor. Bu 
aşamadan sonra da Faroz'dan 
Akyazı'ya kadar olan Beşirli 
dolgu alanını da Sayın 
Bakanımızın da destekleriyle 
inşallah burayla birleştireceğiz. 
Nihai hedefimiz Yomra'dan 
Akçaabat'a kadar kesintisiz bir 
sahil düzenlemesidir” ifadelerini 
kullandı.
“TRABZON'U HAK ETTİĞİ 
YERE GETİRMEK İÇİN 
GAYRETLE ÇALIŞIYORUZ”
Trabzon için her alanda 
özveriyle çalıştıklarını da 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
sözlerini şöyle sürdürdü; “Ecdat 
yadigârı, medeniyetler beşiği 
bu şehri hak ettiği yere 
getirmek için yeni eserler, yeni 
projeler ve yeni hizmetler 
üzerinde gayretle çalışıyoruz. 

Sadece hanımefendilere özel, 
bölgenin ilk ve tek Kadın 
Yaşam Ve İstihdam Merkezi'ni 
geçtiğimiz hafta sonu hizmete 
açtık. Akoluk Arıtma Tesisi, 
Trabzon Et Kombinası, Kanuni 
Bulvarı'nın yeni etabı gibi 
açılışları da Sayın Bakanımızın 
katılımlarıyla geçtiğimiz 
günlerde gerçekleştirmiştik. 
Şimdi de Ganita-Faroz'u 
hizmete açıyoruz. Dün de 
Güney Çevre Yolu'nun temelini 
attık. Büyük bir adım oldu. 
İnşallah yarın da Sayın 
Cumhurbaşkanımızın 
teşrifleriyle Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığımızın çok önemli bir 
vizyon projesi, Avrupa'nın en 
uzun tüneli olan Zigana 
Tüneli'ni de hizmete alıyoruz. 
'Bu sene açılış senesi' dedik. 
Sırada Büyükşehir 
Belediyemizin yatırımlarından 
yeni otogar, Kadınlar Hali, 
İskenderpaşa Otoparkı, Bilim 

Merkezi ve Planetaryum, 
Avrasya Pazarı var. Yani var da 
var maşallah.”
“BAŞIMIZDA RECEP TAYYİP 
ERDOĞAN VAR”
“Biz birileri gibi laf üretmiyoruz. 
İçi boş popülist vaatler 
vermiyoruz. İnsanlarımızın 
hayatını kolaylaştıracak, 
Trabzon'da yaşama sebeplerini 
artıracak eserler ve hizmetler 
üretiyoruz. Çünkü bizim 
başımızda Türkiye'yi 
bölgesinde ve dünyada lider 
ülke yapma iddiası ve hedefi 
olan Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan var. Bu 
duygularla Trabzon'umuza çok 
yakışan Ganita-Faroz sahil 
düzenlememizin hayırlı uğurlu 
olmasını temenni ederken, 
Sayın Cumhurbaşkanımız 
başta olmak üzere kıymetli 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımıza, değerli Valimize, 
Milletvekillerimize ve emeği 
geçen herkese yürekten 
teşekkür ediyorum."
“USTAOĞLU: HERKES 
GÜZEL ANILARINI 
ANLATIYOR”
Törene katılan AK Parti 
Trabzon Milletvekilleri ve 
milletvekili adayları da Ganita-

Faroz Projesi ile ilgili 
duygularını Trabzon halkıyla 
paylaştı. Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu da, "Bugün burada 
muhteşem bir kalabalıkla yerel 
yönetimler adına yapılan çok 
güzel bir hizmetin açılışını 
gerçekleştiriyoruz. Yol boyunca 
geldiğimizde baktım ki herkesin 
güzel anıları var. 4 yıl önce 
hanımımla buraya geldiğimde 
çok üzülmüştüm. Murat 
Başkanıma da söylemiştim. Bir 
proje çalışması olduğunu 
söylemişti. Şu anda bu projenin 
açılışını yapıyoruz. Hayırlı 
uğurlu olsun" dedi.
“KARAİSMAİLOĞLU: 
MUHTEŞEM BİR ESER”
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Adil Karaismailoğlu ise 
muhteşem bir eserin açılışını 
gerçekleştirdiklerini belirterek 
şu ifadeleri kullandı; “Hemen 
yukarıdaki Arafilboyu'nda 
büyüdük. Buradan aldığımız 
kokuyla enerjiyle büyüdük. O 
yüzden bize her yer Trabzon 
diyoruz. Çok büyük planlarımız 
var. Türkiye tarih yazıyor. 
Hayalleri gerçeğe 
dönüştürüyoruz. Hayalleri 
gerçeği dönüştürmeye devam 
edeceğiz. Bakınız Zigana 
Tüneli 1080 rakımlara 
indirmiştik. Bugüne 
geldiğimizde 14 bin metrelik bir 
tünelden bahsediyoruz. Eser ve 
hizmet fırtınası estiriyoruz. Son 
10 gündür yaptıklarımızı 
izliyorsunuz. Trabzon için çok 
büyük hedeflerimiz var. Kanuni 
Bulvarı bitiyor. Trabzon'a nefes 
aldıracak Güney Çevre 
Yolu'nun temelini attık. Trabzon 
bunları hak ediyor. AK Partili bir 
Belediye olduğu için keyifli 
açılışlara katılıyoruz. İstanbul 
Ankara'da ne oldu? Hastanenin 
yapılmakta olan yolunu 
Belediye durdurulabilir mi? 
Yapılan yatırımın üzerine 
hafriyat döken bir Belediyeden 
bahsediyoruz. Ya yapılan 
hizmetler takdir edilecek ya da 
ülkeyi karıştırmak isteyenlere 
yetki verilecek. Vatandaşın 
derdiyle dertlenmeyen bir 
belediye olabilir mi? İstanbul'da 
Ankara'da Adana'da bütçeler 
var ama ortada hizmet yok. 

Hesabını milletimiz soracak”
“KARAİSMAİLOĞLU: HİZMET 
FIRTINASI SÜRECEK”
“İnşallah eser ve hizmet 
fırtınası sürecek. Demiryolumuz 
hafif raylı sistem yapılacak. 
Evet Trabzon içi kalaylı kazan. 
Trabzon Türkiye'nin yıldızı 
olacak onun için sizden yetki ve 
güç istiyoruz. Bütün Türkiye'ye 
gururla hizmet etmek için 
çalışıyoruz. Burada doğduk 
burada öleceğiz. O 
sorumlulukla sizden güç ve 
destek istiyoruz. Yeni istihdam 
yeni turizm alanlarıyla beraber 
şehri yöneteceğiz. 6 tane çok 
kıymetli arkadaşımızla bu 
göreve talip olduk. Bütün 
hedeflerimiz yatırımlarımız 
bellidir. Bu yatırımlar için emeği 
geçen herkese teşekkür 
ediyorum. Daha güzellerini 
yapacağız. Akyazı'ya kadar 
burayı uzatacağız. Çok büyük 
hayallerimiz var. Tekrar bu eser 
için Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza teşekkür 
ediyorum. Bize Trabzon'dan 
vereceğiniz destekle daha 
güçlü olacağız."
“ÇEŞİTLİ ETKİNLİKLERLE 
DOYASIYA EĞLENDİLER”
Konuşmaların ardından açılışa 
katılanlar, Akçaabat Güzel 
Sanatlar Lisesi Senfoni 
Orkestrası konseri, sahne 
şovları ve kolbastı gösterileriyle 
coştu. Kahraman Aktaş, Furkan 
Yılmaz tarafından 
gerçekleştirilen Flyboard Su 
Sporları ve Işık Gösterisi ise 
herkesi büyüledi. Açılış 
töreninin ilerleyen saatlerinde 
Canan Anderson sahne alarak 
katılımcılara keman resitali 
sunacak. Program Ekin Uzunlar 
konseriyle sona erecek.

U
laştırma ve Altyapı 
Bakanı, AK Parti Trabzon 
milletvekili adayı Adil 

Karaismailoğlu, AK Parti 
Ortahisar Seçim Koordinasyon 
Merkezi'nin açılışına katıldı, 
partiye yeni katılan üyelere 
rozetlerini taktı. Törende 
konuşan Karaismailoğlu, çok 
önemli günlerin arifesinde 
olduklarını belirtti. 
Karaismailoğlu, “Adeta bir 
dönüm noktasındayız. 14 Mayıs 
çok büyük bir fırsat. Ya Türkiye 
dünyanın gelişmiş lider ülkesi 
olacak ya 30 yıl önceki kaos 
dönemine dönecek. Bir seçim 
yapacak milletimiz. Ya 
teröristlerin desteklediği ittifak 

kazanacak ya da teröristlerle 
mücadele eden Recep Tayyip 
Erdoğan kazanacak. 
Trabzonlunun lideri belli. 
Teröristlerle mücadele eden 
dünyanın lider ülkesi yapma 
hedefiyle 21 yıldır milletinin 
gönlünde taht kuran Recep 
Tayyip Erdoğan'ı seçecek. 
Türkiye'de 21 yıldır eser ve 
hizmet fırtınası estiriyoruz. Ne 
için estiriyoruz? Milletimiz için, 
geleceğimiz, çocuklarımız için, 
ülkemizin daha güçlü devlet 
olması için. Çok iş yapıldı. Daha 
da yapılacak. Hedeflerimiz 
büyük” diye konuştu.
“YILLARCA TERÖRLE 
MÜCADELE ETTİK”

Türkiye'nin önündeki 50 yılı 
planlayan ülke haline geldiğini 
aktaran Karaismailoğlu, bunun 
kolay olmadığını, çok bedeller 
ödendiğini söyledi. Yıllarca 
terörle mücadele edildiğini 
kaydeden Karaismailoğlu, şöyle 
devam etti:
“Biz bugün yol, havaalanı, asfalt 
ve hastaneler konuşuyoruz ama 
bu ülkede huzur ve güven 
olmazsa bunların hiçbirini 
konuşamayız. Bunları kolay 
kazanmadık. Bunu da kolay 
vermeye hiç niyetimiz yok. 
Trabzonlu bunu verir mi? Tabii ki 
vermez. Trabzonlular vatanına 
milletine aşık insanlardır. Söz 
konusu vatansa gerisi 
teferruattır. Bakın biz bugün 
projeden bahsediyoruz. 
Trabzon'u uçuracak projelerden 
bahsediyoruz ama bu 21 yıllık 
kazanmış olduğumuz güvenle 
bunu yapıyoruz. Karşımızda bir 
ittifak var. Türkiye düşmanlarının 
hepsi bir yerde birleşmiş. Ne için 
birleşmişler? Türkiye'yi 
karıştırmak için. Buna müsaade 

edecek mi Trabzonlu? Hep 
birlikte birlik olacağız, beraber 
olacağız. Bir kişi bile kırmaya 
lüksümüz yok. Trabzonluların 
sağcısı da solcusu da vatanına, 
milletine aşıktır. O yüzden vatan 
noktasında ortak noktamızda 
buluşacağız, birleşeceğiz. Bizim 
yaptıklarımız, yapacaklarımızın 
teminatıdır. Biz öyle fazla 
konuşmayız, icraatlarımızı 
konuşur. Her gün açılış 
yapıyoruz, açılışlara 
yetişemiyoruz. Bunlar nasıl 
oldu? Artık milleti efendi gören 
hizmetkarlar var. O yüzden AK 
Parti kendini hizmetkar olarak 
milletine adamıştır.”
“HEDEFLERİMİZ BÜYÜK”
Hedeflerinin büyük olduğunu, 
hedefler doğrultusunda hep 
birlikte koşacaklarını vurgulayan 
Karaismailoğlu, “Koşmaya da 
devam edeceğiz. Tabi 
karşımızdakiler konuşuyorlar. Bir 
tane adayları var, bol keseden 
atıyorlar. Biz bunları çok iyi 
biliyoruz. Bunlar ipe sapa 
gelmez herşeyi vaat ederler ama 

ondan sonra millete sırtını 
çevirirler. En iyi bildiğimiz benim 
de çalıştığım İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi… Seçim 
öncesi namus sözü verdiler 
namus sözü. Bir kişiyi işten 
atmayacaklardı. Tam 25 bin 
kişiyi işten attılar. Bunların sözü 
budur, işte hep namus sözü. 
Ulaşımı ucuzlatacağız, bedava 
yapacağız dediler. 2.65 liradan 
aldıkları toplu taşıma ücretini 
9,90 liraya çıkardılar. 
Yapabilseydiler 15 TL 
yapacaklardı. Bunlar bu kadar 
vicdansız. Allah bunların eline 
kimseyi düşürmesin. 
Trabzon'dan vereceğiniz güçlü 
destekle daha fazla koşacağız. 
Trabzon Türkiye'nin parlayan 
yıldızıdır, daha da parlatacağız” 
ifadelerini kullandı.
Yarın Güney Çevre Yolu'nun 
temelini atacaklarına işaret eden 
Karaismailoğlu, “Biz icraat 
yapıyoruz. Gelsinler onlar da 
görsünler. Çevre yolunun 
temelini atacağız. Ya 14 
Mayıs'tan sonra da hızlandırıp 

bitireceğiz ya da onu yarım 
bırakıp orada çürümesini 
bekleyeceksiniz. Bunun tercihini 
yapacağız” dedi.
“MİLLETİMİZİ CHP'NİN
İNSAFINA BIRAKMADIK”
Buna örnek olarak Adana 15 
Temmuz Şehitler Köprüsü'nü 
gösteren Bakan Karaismailoğlu, 
yerel seçimlerde yönetime gelen 
CHP'li belediyenin projeyi 
bitirmediğini, yarım bıraktığını 
anlattı. “Biz milletimizi CHP'nin 
insafına bırakmadık, devraldık 
ve bitirdik” diyen Karaismailoğlu, 
bunun CHP klasiği olduğunu, 
CHP'nin yolda bıraktığını ifade 
etti. Bunun sadece Adana'da 
yaşanmadığını Aydın ve 
İstanbul'da da benzer durumlarla 
karşılaştıklarını dile getiren 
Karaismailoğlu, “O yüzden 14 
Mayıs çok büyük bir fırsattır ve 
büyük bir gündür. Büyük Türkiye 
dünyanın lider ülkesi Türkiye için 
oy vereceğiz. O yüzden 
Trabzon'dan sandıkları 
patlatmamız gerekiyor” diyerek 
sözlerini tamamladı.
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Murat ZORLUOĞLU
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı

Adil KARAİSMAİLOĞLU
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Trabzon Milletvekili Adayı

KARAİSMAİLOĞLU: KARŞIMIZDAKİLER BOL KESEDEN
ATIYOR, İPE SAPA GELMEZ HER ŞEYİ VAAT EDİYOR
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı, AK Parti Trabzon milletvekili adayı Adil Karaismailoğlu, büyük hedefleri olduğunu, bu hedefler doğrultusunda koşmaya devam edeceklerini belirterek,
“Karşımızdakiler konuşuyorlar. Bir tane adayları var, bol keseden atıyorlar. Biz bunları çok iyi biliyoruz. Bunlar ipe sapa gelmez her şeyi vaat ederler ama ondan sonra millete sırtını çevirirler” dedi.
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aalesef dini terminoloji tam olarak 

Mbilinmediği gibi, dini terimlerin de 
bilimdeki karşılıkları tam olarak 

bilinmiyor. Bu yüzden bilim ile din çatışması 
varmış gibi görülüyor. Din adamlarının 
çoğu Allah yoktan yarattı diyor. Hâlbuki 
yaratma şekil vermek manasındadır, 
yoktan yaratmak diye bir şey yoktur. Her 
şey zıttı ile bilinir, iyi-kötü gibi. Varlığı 
anlamak için yokluk kavramı uyduruldu. 
Yaratmak dinde ilim, irade ve kudret üçlüsü 
ile anlatılır. İlmin günümüzdeki karşılığı 
yazılım, kudretin, enerji ve iradenin ise 
gelişim yani tekâmüldür(evrim). 

   Kuran'da geçen Benî İsrail kavramı 
Yahudiler demek değildir, Medeni dindar 
insanlar demektir. İlk zamanlar Araplar 
sonra Türkler, şimdi ise bazı Avrupalılar 
beni İsrail oldular. “Biz Benî İsraili (İsrail 
Oğullarını) âlemlere (insanlara) üstün 
kıldık” (Bakara, 47). 

   Yahudilerin Filistin'i Müslümanlardan zor 
ve zulüm ile alması, bu yerlerin 
peygamberlerin yurdu olduğu için din 
namına hareket etmelerinden kaynaklıdır. 
Yahudilerin 3000 yıldır devletleri yoktu, 
aşırı devlet olma özlemleri vardı. Osmanlı 
yıkıldıktan sonra maddi ve siyasi olarak 
dünyayı ele geçirdiler. Bugün için, İsrail 
demek, dünyanın çoğu demektir fakat İsrail 
nüfusunun %70'i dinsizdir. Müslümanlar, 
ilim, inanç ve medeniyette zirve olursa 
ancak o zaman onlardan üstün olabilirler. 
Bu zamanda Benî İsrail(İsrail oğulları), 
medeni ilim ve tekniği elde etmiş 
Müslümanlar demektir. Müslümanlar, ahir 
zamanda ikna ve ilimle galip gelecektirler. 
Kuran, kâfirleri, müşrikleri, münafıkları ve 

ehl-i Kitabı ayrı ayrı anlatır. Ehl-i kitap 
demek, Allah'a, ahrete, vahye, helal'e 
harama inananlar, demektir ve sayıları 
azdır. Bizler cehalet sonucu ehl-i kitabı 
müşrik ve dinsizlerle bir tuttuk, Kuran'dan 
uzaklaştık. “İsrail oğullarından kâfir olanlar, 
Davud ve İsa'nın dilleriyle 
lanetlendiler(Maide, 78). Demek Kuran 
hiçbir dindar grubu ve hiçbir milleti toptan 
lanetlemiş değildir. Yahudilik kavramı 
bazen aşırı zenginlik ve materyalizm 
manasında kullanılmıştır. Demek bazı 
rivayetlerde Yahudilere eleştiri olan bilgiler, 
dindar-medeni millet manasındaki Benî 
İsrail'e değil de bu niteliklere yöneliktir. 

   Bediüzzaman, “Bu asırda kılıç kullanan, 
kılıç döner evvela onun yetimlerinin başını 
keser der.” (Münazarat, 1911) Bu asırda 
kitle imha silahları çok geliştiğinden, 
dindarlar siyaset ve şiddete bulaşırsa 
onların öldürdüğü bire karşı, zalim katil 
taraf binleri öldürür. Bu asırda hakiki cihat 
din, Kuran ve ilimle olabilir. Eskiden 
dindarların savaşa mecbur kalmaları, o 
çağlardaki insanların vahşi olmalarından 
dolayıydı. Bu asırda ise, medeniyet, fen ve 
insanî değerler ortaya çıktığından, 
medenilere galebe çalmak ancak ikna ile 
olabilir. 

   Avrupa, silahla değil ilim ve teknikle 
zenginleşip terakki etti. Müslümanlar da 
despot idareciler, halkını cahil ve fakir 
bırakarak aldığı silahlarla dünyayı ele 
geçirip, Osmanlı devleti gibi devlet kurma 
hayallerin ardından koşuyorlar. Siyasiler 
bazı saf Müslümanları kandırıyorlar. 
Müslümanlar, ilim ve medeniyet ile üstünlük 
yerine, kaba kuvvetle üstün olmak istiyor.

İSLAM ÂLEMİNDE BİLİMSEL DURUM

Osman KOYUNCU

HAVAYA KONUŞUYORLAR,
BOL KESEDEN ATIYORLAR
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı AK Parti Trabzon milletvekili adayı Adil Karaismailoğlu,
milletin Ankara'da, İstanbul'da ve Adana'da muhalefete fırsat verdiğini, ancak onların
yaptıkları hizmetlerle gündeme gelmediğini belirterek, “Havaya konuşuyorlar, bol keseden
atıyorlar. Ne söz verdiler, neler yaptılar ortada. Milleti nasıl yarım bıraktıkları ortada” dedi

U
laştırma ve Altyapı Bakanı 
AK Parti Trabzon 
milletvekili adayı Adil 

Karaismailoğlu, AK Parti Maçka 
İlçe Başkanlığı'nı ziyaret etti, 
partililerle buluştu. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
liderliğinde hayal edilen pek çok 
projeyi gerçeğe 
dönüştürdüklerini belirten 
Karaismailoğlu, yarın açılacak 
Zigana Tüneli'nin bunun en yakın 
örneği olduğunu söyledi. 
Zigana Tüneli'nin eski Türkiye ile 
yeni Türkiye arasındaki farkı 
gösteren çok önemli bir gösterge 
olduğunu kaydeden 
Karaismailoğlu, 14,5 kilometre 
kesintisiz ve çift tüp tünelin 
Avrupa'nın en uzun tüneli 
olduğunu aktardı. Meşakkatli 
yolculukların keyfe dönüştüğünü 
vurgulayan Karaismailoğlu, 
“İktidarların görevi nedir? 
Vatandaşının hayatını 
kolaylaştırmak. Vatanının, 
şehirlerin gelişmesini 
sağlamaktır. Bunlar daha önce 
niye yapılmıyordu? Burada bir 
zihniyet devrimi oldu. 
Memleketimizde çok işlerimiz 
vardı, başladık, bitiriyoruz. 
Devam eden bir sürü işimiz var. 
Sen Trabzon'sun, büyük düşün 
diyoruz. Biz büyük projeler 
yapıyoruz. Güney Çevre 
Yolu'nun temelini attık. Yıllardır 
beklenen hasretle beklenen bir 
projeydi. Bu projelerle beraber 
Trabzon gelişecek, Maçka 
gelişecek” diye konuştu.
“ASIL BAYRAMIMIZ 14 MAYIS”
Asıl bayramlarının 14 Mayıs'ta 
olacağını işaret eden 
Karaismailoğlu, 14 Mayıs'ın hem 
yapılanları takdir etmek hem de 

bazılarına ders vermek için çok 
büyük bir fırsat olduğunu 
kaydetti. Karaismailoğlu, “21 
yıldır vatanı, milleti için çalışan 
bir liderimiz var. Dünyanın en 
güçlü liderlerinden bir tanesi. 
Rusya-Ukrayna Savaşı devam 
ediyor, bir yılı aştı. Savaşan 
devletlerle görüşen dünyadaki 
tek lider Cumhurbaşkanımız. 
Barış gelecekse de onun 
liderliğinde gelecek. Esamesi 
okunmayan bir Türkiye'den, 
Türkiye ne diyor diye sorulan bir 
zamana geldik. O yüzden bunları 
kolay kaybetmeyeceğiz. Bu 
ülkede huzur, güven ortamı var. 
Bunlar her şeyden önemli. Bizi 
yıllarca terör belasına 
bulaştırdılar. Vaktimizi çaldılar, 
paralarımızı çaldılar. Güçlü irade, 
güçlü lider nasıl defetti bunları? 
Nasıl sürdü ülkenin dışına? Hala 
oradan işaret ediyorlar. 
Karşımızdaki ittifakı destekleyin 
diye. Buna müsaade edecek 
miyiz? Tabii ki etmeyeceğiz” 
ifadelerini kullandı. 
“YAPTIKLARI HİZMETLE BİR 
GÜN GÜNDEME 
GELDİKLERİNİ HİÇ 

GÖRDÜNÜZ MÜ?”
Milletin Ankara'da, İstanbul'da ve 
Adana'da muhalefete fırsat 
verdiğini dile getiren 
Karaismailoğlu, şöyle devam etti:
“Yaptıkları hizmetle bir gün 
gündeme geldiklerini hiç 
gördünüz mü? Ancak havaya 
konuşuyorlar, bol keseden 
atıyorlar. Ne söz verdiler, neler 
yaptılar ortada. Milleti nasıl yarım 
bıraktılar? Metrolar ortada, 
yolları ortada… Kendi yaptıkları 
inşaatın üstüne hafriyat döktüler. 
Bakın iki tercih yapacaksınız. Ya 
Güney Çevre Yolu'nun hızlıca 
bitirilmesi için oyumuzu 
kullanacağız ya da o Güney 
Çevre Yolu'nu attığımız temel 
orada kalacak ve kaderine terk 
edilecektir. Bunun örnekleri 
Türkiye'nin her tarafında var. 
Cuma günü Adana'daydık. Aynı 
CHP klasiği…Daha önceki 
belediye yönetiminin başladığı 
projeye geldiler. Bıraktılar, 
yapmadılar. Niye yapmıyorsun? 
Bu projeyi bitirdiğinde 
vatandaşımız yaşamı 
kolaylaşacak. Öyle bir dertleri 
yok ki.”

GENÇLER HALI SAHA
MAÇINDA BULUŞTULAR
Vakfıkebir Müftülüğü Gençlik Koordinatörü Davut Bayraktar'ın organizasyonu ile Vakfıkebir
Şenocak Mahallesi ile Vakfıkebir merkezde ikamet eden gençler halı sahaetkinliğinde buluştular.

T
rabzon Üniversitesi 
Vakfıkebir Meslek 
Yüksekokulu'nda Öğrenci 

Seçme ve Yerleştirme Merkezi 
(ÖSYM) yetkilileri tarafından 
üniversite personeli ve ilçe milli 
eğitime bağlı okullarda görev 
yapan öğretmenlere yönelik 
olarak 17-18 Haziran 2023 
tarihlerinde yapılacak olan 
Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı(YKS) ile ilgili konferans 
düzenlendi. ÖSYM Sınav 
Görevlileri Yönetimi Daire 
Başkanı Doç. Dr. Ahmet Kesgin 
ve Şube Müdürü Hayati Koca'nın 
konuşmacı olarak katıldığı 
konferansa, Trabzon ÖSYM İl 
Sekreteri Prof. Dr. Yavuz Örs, 
Vakfıkebir MYO, Çarşıbaşı MYO 

ve Beşikdüzü MYO yöneticileri 
ve akademik personelleri ile 
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, Şube 
Müdürleri Şeref İçoğlu ve Ömer 
Baştan, okul müdürleri ve 
öğretmenler katıldı. 2023 yılı 
itibariyle Büyükliman Bölgesi için 
ÖSYM Sınav Merkezi ve 
Koordinatörlüğü'nün Vakfıkebir 
Meslek Yüksekokulu'na 

verilmesiyle birlikte bu bölgede 
ilk defa yapılacak olan 2023 
YKS'de sınav görevi alacak 
kişiler için düzenlenen 
konferansta, ÖSYM yetkilileri 
sınav sürecinde dikkat edilmesi 
gereken konuları katılımcılara 
aktararak bilgilendirdi. Yoğun 
katılımın gerçekleştiği konferans, 
soru-cevap bölümü ile son 
buldu. 

ÖSYM TEMSİLCİLERİNDEN KONFERANS
ÖSYM yetkilileri tarafından Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir Meslek Yüksekokulu'nda konferans düzenledi.

akfıkebir Şenocak 

VMahallesi Camii İmam 
Hatibi aynı zamanda 

Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 
gençlik koordinatörü olanİmam 
Hatip Davut Bayraktar, Gençlik 
koordinatörü yardımcısı 
Açıkalan Mahallesi Camii İmam 
Hatibi Ahmet Özoğlu ile birlikte 
Şenocak mahallesive 
Vakfıkebir merkezde ikamet 
eden geçlerle birlikte halı saha 
etkinliği düzenlediler.

Vakfıkebir'deki bir halı sahada 
düzenlenen etkinliğe katılan 
gençlerkeyifli dakikalar 
yaşadıklarını dile getirdiler.
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 
Gençlik Koordinatörü İmam 
Hatip Davut Bayraktar; “Yaptığı 
açıklamada zaman zaman 
yaptığımız ve devamını 
planladığımız halı saha 
etkinliklerinde amacımız 
gençlerimizi bir araya getirerek, 
tanışmalarını, kaynaşmalarını, 

hoşça güzel vakit geçirmelerini 
sağlamaktır. Davetimizi 
kırmayıp etkinliğimize katılan, 
mazeretleri sebebi ile 
katılamayan tüm 
kardeşlerimize teşekkür 
ederim” dedi.
Organizasyona katılan gençler 
de bu güzel organizasyonu 
tertip eden Vakfıkebir İlçe 
Müftülüğü Gençlik Koordinatörü 
İmam Hatibi Davut Bayraktar a 
teşekkür ettiler. 
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G
ençlik ve Spor 
Bakanlığınca başarılı 
sporcular yetiştirmek 

amacıyla yürütülen "Sportif 
Yetenek Taraması ve Spora 
Yönlendirme Programı" 
kapsamında Vakfıkebir'de 
yetenekleri keşfedilerek spora 
yönlendirilen çocuklar, milli 
takımlarda yer almak istiyorlar.
Yetenekli öğrencileri spora 
yönlendirmek ve Türkiye'yi yurt 
dışında temsil edecek sporcu 
potansiyelini ortaya çıkarmak 
amacıyla 81 ilde başlatılan 
yetenek tarama programı 
Vakfıkebir'de de uygulanıyor. 
2017-2018 eğitim ve öğretim 
yılında yetenek taramasından 
geçen 2 bin 889 öğrencinin 
313'ü öğrenci antrenman 
programına dahil edildi. 2018-
2019 eğitim ve öğretim yılında 
ise taramaya giren 3 bin 15 
öğrenciden 588'i öğrenci 
antrenman programına katıldı. 

Kovid-19 salgını sürecinin 
ardından yüz yüze eğitime 
başlanan 2021-2022 eğitim ve 
öğretim yılında da 3'üncü, 4. ve 
5'nci sınıfların sportif yetenek 
taramalarına devam edilmişti. 

2022-2023 eğitim öğretim 
yılında da aynı program 
dahilinde yetenekli öğrencilerin 
keşfedilmesi için çalışmalara 
devam ediliyor. 
“TARAMADA KEŞFEDİLEN 
ÖĞRENCİLER SPORA 
YÖNLENDİRİLİYOR”
Sportif Yetenek Taraması 
Programı kapsamında yeteneği 
keşfedilen öğrenciler, farklı 
branşlara yönlendirilerek Türk 
sporuna kazandırılmaya 
çalışılıyor. Yetenek taramasına 
katılan öğrencilerin 
yatkınlıklarına göre farklı 
branşlara yönlendirildiğini 
belirten Gençlik Hizmetleri İlçe 
Spor Müdürü Yunus Ali Civil,  
"Geçmişte de Vakfıkebir'den 
başarılı sporcular çıktı. Bizim tek 
amacımız buradan milli takım 
düzeyinde sporcu yetiştirmek." 
diye konuştu.

A
lanya İlçesi'nde 5 gurup 
halinde oynanan 
turnuvada başarı ve ikili 

diyaloglarıyla ses getiren 
Vakfıkebir Veteranlar Futbol 
Takımı oynadığı üçüncülük 
maçında Rize Fındıklı 
Veteranlar takımını penaltı 
atışlarıyla eleyerek turnuvayı 
üçüncü tamamladılar. 
Üçüncülük kupasını alan 
Veteranlar İlçeye döndü.
“TÜRKİYE ÜÇÜNCÜSÜ 
OLAN VAKFIKEBİR İLÇEYE 

DÖNDÜ”
Özellikle gurbetçi 
hemşehrilerimiz tarafından 
yalnız bırakılmayan ve sıcak 
ilişkiler içinde olan Vakfıkebir 
Veteranlar ilçe tanıtımı ve 
reklamında önemli rol 
oynadılar. Turnuvanın en iyi 
kalecisi Vakfıkebir Veteranlar 
takım kalecisi Ali İhsan Kardeş 
seçilirken, takımın hem 
oyuncusu hem de 
idarecilerinden olan Dr. Erol 
Kurt da turnuvanın özel 

ödülene layık görüldü. 
Veteranlar takımının başarısını 
birçok kişi ve kuruluşlar sosyal 
medya hesapları üzerinden 
tebrik mesajlarıyla kutladılar.
“BAŞARIDA EMEĞİ 
OLANLARA TEŞEKKÜR 
EDİYORUZ”
Takım oyuncularından ve 
teknik sorumlularından Sadık 
Aydın, üçüncülük kupası 
töreninden sonra yaptığı 
açıklamada; “ Alanya da bizleri 
yalnız bırakmayan özellikle 

bizimle yakından ilgilenen, 
Vakfıkebir ilçemizin yetiştirdiği 

önemli değerlerden biri olan 
Antalya İLBANK Bölge Müdürü 
Vakfıkebirli hemşerimiz Fuat 
Koçal Bey'e ve orada yaşayan 
Vakfıkebirli hemşerilerimize 
teşekkür ediyorum.  Aydın, “Bu 
Türkiye üçüncülüğünün 
kazanılmasında takımımızın 
her zaman yanında yer alan ve 
destek olan bu başarının en 
büyük mimarı Vakfıkebir 
Belediye Başkanımız Sayın 
Muhammet Balta'ya, Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanımız Sayın 
Adil Karaismailoğlu'na, Kebir 
Süt - Kebir Beton Sahipleri 
Cemil ve Metin Ali Karadeniz'e, 

Cemsan-Veito sahipleri adına 
Cemil Albayrak'a, Uzun Ticaret 
adına Ahmet Uzun'a, 
İskenderoğlu Süt Adına Enver 
İskenderoğlu'na, Esnaf Odası 
Başkanımız Kadife Sofra 
sahibi Kadem Sağlam'a, 
Kaymakamımız Dr. Hacı 
Arslan Uzan'a, Uludüz Gıda 
Adına Emin Uludüz'e, AK Parti 
Trabzon Milletvekili Adayı 
Zafer Ofluoğlu'na, Prof. Dr. 
Osman Aynacı'ya, ilçe 
esnaflarımıza, basın 
mensuplarımıza ve 
taraftarlarımıza sonsuz 
teşekkürler ediyoruz dedi.”

Büyükliman
Postası HABER

TÜRKİYE ÜÇÜNCÜSÜ OLAN VAKFIKEBİR, İLÇEYE DÖNDÜ
26-30 Nisan tarihleri arasında Antalya'da düzenlenen Masvep Türkiye Şampiyonasında Türkiye üçüncüsü olan Vakfıkebir Veteranlar takımı üçüncülük kupasını alarak ilçeye döndü.

"GELENEKSEL ÇOCUK OYUNLARI
YARIŞMALARI" SONA ERDİ
T.C. Gençlik ve Spor Bakanlığı ile T.C. Milli Eğitim Bakanlığı ortaklığıyla yapılan
"Geleneksel Çocuk Oyunları Yarışmaları" Vakfıkebir Kapalı Spor Salonunda Yapıldı.
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eleneksel Çocuk 

GOyunları Yarışmaları 
Vakfıkebir Kapalı Spor 

Salonunda yapıldı. Etkinliğe 
İlçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, İlçe 
Gençlik Spor Müdürü Yunus Ali 
Civil, okul idarecileri ve 
öğrenciler katıldı. 27 Mart 2023 
tarihlerinde 2,3 ve 
4.sınıflarımızı kapsayan 
"Geleneksel Çocuk Oyunları 
Yarışmaları" ilçede bulunan 
ilkokulların katılımıyla 
düzenlendi. Eğlenceli geçen 
yarışmalarda ilçede bulunan 
ilkokulların öğrencileri ve 
temsilcileri katıldı. Kapalı spor 
salonunda bir gün süren 
“Geleneksel Çocuk Oyunları 
Yarışmaları” sonrası yapılan 
açıklamada, amaç 
öğrencilerimizin bir birleri ile 
olan diyaloglarını ve 
samimiyetlerine vesile olmaktır 
denildi.
“BİRÇOĞUNUN İSMİ BİLE 
UNUTULDU”
Çocuklarla vakit geçirmekten 
keyif aldığını belirten Vakfıkebir 

İlçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, “Birlikte 
geleneksel sporların öncelikle 
tanıtılması, öğretilmesi, 
yarışmayla okullarımızın, 
öğrencilerimizin burada 
dereceye girmesi bizi mutlu 
etti. Unutulmaya yüz tutmuş, 
ismini bile birçoğumuzun 
hatırlamadığı geleneksel çocuk 
oyunlarımızı yeniden tanıtmak, 
çocuklarımıza bu sorumluluğu 
yüklemek, onların bu sporları, 
sporu gibi bunları bir yarışma 
halinde burada sergilemesini 
izlemek gerçekten olağanüstü 
bir duygu” açıklamasını yaptı.
“PAYLAŞMA KÜLTÜRÜ İÇİN 
BU OYUNLAR ÖNEMLİ”
Kaymakam Uzan, “Geçmişte 
ecdadımız, bizler; mutlu olmak, 
paylaşma kültürünü 
geliştirmek, aile kaynaşmasını 
sağlamak, zaman geçirip 
eğlenmek maksadıyla hep 
geleneksel sporlarla 
buluşurduk. Günümüzde ise 
dijital dünya bize bunları 
unutturdu. Biz de buradaki 
etkinlikle çocuklarımıza eski 
oyunları tanıtıyor, onları bir 

araya getiriyoruz. Bu sayede 
spor kültürleri de gelişiyor. 
Geleneksel oyunların yeniden 
topluma ve çocuklara 
kazandırılmasını arzu ediyoruz. 
İlçe Spor Müdürümüz ve Okul 
Müdürlerimize de bu kültürü 
devam ettirme çalışmalarından 
dolayı teşekkür ederim” 
açıklamasını yaptı.
“GELENEKSEL OYUNLAR 
MİRASTIR”
Böyle bir etkinliğin çocukların 
oyun anlayışını geliştirme 
açısından çok önemli olduğuna 
değinen İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, “İlçe Spor 
Müdürümüze ve Okul 
idarecilerimize bunun için 
teşekkür ederim. Bugün 
burada çocuklarla yaşadığımız 
atmosfer çok güzel. 
Geleneksel oyunlarımız, 
kültürümüzün mirasıdır. 
Olmazsa olmazlar. 
Çocuklarımız bu oyunları bilip 
oynamalıdır. Bu niyetle de 
2010'da federasyon kuruldu. O 
günden bugüne çocuklarımızla 
oyunlar oynuyoruz” diye 
konuştu.

Ali İhsan KARDEŞ
Turnuvanın En iyi KalecisiDr. Erol KURTSadık AYDIN

KEŞFEDİLEN ÖĞRENCİLER
SPOR'A YÖNLENDİRİLİYOR
81 ilde başlatılan yetenek tarama programı Vakfıkebir'de de uygulanıyor.
Sportif yetenek taramasıyla keşfedilen çocuklar, milli sporcu olmayı hedefliyor.

Bölgesel ve Yöresel Haberleri
İnternet Sitemizden Takip Edebilirsiniz.
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